
Udvalget for Forskning, Innovation og Videregående Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 18. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 126
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt studerende optaget på kvote 2 gen-
nemfører deres studie hurtigere end studerende på kvote 1, som oplyst af de
radikales uddannelsesordfører, Uffe Elbæk. Opgørelsen bedes gennemført
for hvert af landets universiteter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mads Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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